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Sundhedsudvalget

Til:

Dato:

Ministeren for sundhed og forebyggelse

27. november 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 189

I 2006 drak danske unge, mellem 15 og 18 år, gennemsnitligt cirka 2 liter 

sodavand om ugen. Sundhedsstyrelsen anbefaler max en halv liter. Hvordan 

forholder ministeren sig til, at sukkersødet sodavand er tilgængeligt på langt 

de fleste ungdomsuddannelser i Danmark, til trods for at forskning har påvist, 

at tilgængelighed til sodavand er en medvirkende faktor for forbruget? 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jonas Dahl (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jonas.Dahl@ft.dk

og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand
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